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Zápis č. 7 ze zasedání zastupitelstva městyse Mladkov 

ze dne 5. 10. 2021 

 

Přítomní zastupitelé: 
Ing. Martina Beňová (1) Bc. Lada Hejtmánková (4)  Lucie Pohanková (7) 

Jiří Filip (2)   Martina Jirčíková (5)   Zbyněk Severýn (8) 
Tomáš Franke (3) - omluven Tomáš Novotný (6) - omluven  Ing. Roman Studený (9) 

 

   

          

 

Hlasování zastupitelů: A pro, N proti, Z zdržel se hlasování 

                          Pokud není uvedeno jinak, zastupitelstvo městyse (dále jen ZM) hlasovalo                             
 jednomyslně. 

 

 

 

Ostatní občané: dle přiložené prezenční listiny 
 

Zasedání řídil: starosta městyse Ing. Roman Studený 

 

 

Po zahájení a uvítání občanů starosta městyse konstatoval, že je přítomna většina 

zastupitelů městyse a zasedání je tudíž schopné usnášení. Zasedání bylo řádně a včas svoláno, 

zveřejněno na úřední desce a v souladu se zákonem o obcích.  
 

 

 

Pro jednání je navržen tento program:   

 

1. Volba komisí 

2. Kontrola usnesení 

3. Organizační a majetkové záležitosti městyse 

 a) OZV 4/2021, o stanovení obecního systému odpadového hospodářství  

 b) Rozpočtová opatření 

 c) Prodej a pronájem pozemků  
4. Došlé spisy a žádosti 

5. Diskuse a usnesení 

 

 

 

 

ZM schvaluje program jednání zastupitelstva městyse Mladkov. 
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1. Volba komisí  
 

Předsedající navrhl určit do návrhové komise paní Martinu Jirčíkovou a paní Lucii 

Pohankovou. 

 

 

 

ZM schvaluje návrhovou komisi ve složení: paní Martina Jirčíková a paní Lucie 

Pohanková. 

 

 

 

Dále předsedající navrhl ověřovatele zápisu paní Martinu Beňovou a pana Zbyňka 

Severýna. 

 

 

          

ZM schvaluje ověřovatelé zápisu paní Martinu Beňovou a pana Zbyňka Severýna. 

 

           

 

Ověřovatelé zápisu z jednání ZM ze dne 16. 9. 2021 paní Lucie Pohanková a pan Jiří Filip 

nevznesli námitek a shledali zápis i usnesení v souladu s průběhem jednání, který stvrdili svými 

podpisy. 

 

       

2. Kontrola usnesení 
 

94/2021- bude řešeno na dnešním jednání 

95/2021- schváleno 

97/2021- podepsáno, odesláno 

98/2021- podepsáno, odesláno 

99/2021- v dražbě jsme neuspěli 

104/2021- trvá 

105/2021- trvá 

108/2021- bude probíhat 

111/2021- informace byla podána 

100/2021- byla provedena obchůzka zastupiteli 

101/2021- byla provedena obchůzka zastupiteli 

103/2021- byla provedena obchůzka zastupiteli 

106/2021- trvá 

 

 

 

Činnost úřadu městyse-účast na valné hromadě Sdružení obcí Orlicka, jednání společenství Kralického 

Sněžníku, účast na prezentaci ve firmě Ekola Libchavy, proběhla návštěva německých rodáků a vítání 

občánků. 
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3. Organizační a majetkové záležitosti městyse 

 
a) OZV 4/2021, o stanovení obecního systému odpadového hospodářství 

 

Na základě doporučení dozoru z ministerstva vnitra dojde k přepracování OZV 4/2021, kde 

budou vyjmuty některé články, které nemusí být součástí obecně závazné vyhlášky. 

 

 

p. R. Studený-problém je s ukládáním bio odpadu. Vzhledem k tomu, že využíváme především 

domácí kompostování a nevykazujeme jeho odběr firmou, tak se nám snižuje položka tříděného 

odpadu a musíme platit vyšší skládkovné. 

pí. M. Beňová-pokud bychom zavedli hnědé popelnice na bio odpad, co by to pro nás 

znamenalo? 

p. R. Studený-občané by si museli pořídit nádobu na bio odpad. Obec by platila svoz bio 

odpadu. 

pí. M. Beňová-doporučuje oslovit občany, zda by byl zájem o nádoby ke svozu bio odpadu. 

p. R. Studený-zjistím náklady na svoz bioodpadu. 

p. XXX-táže se, zda obec neuvažovala o obecní kompostárně. 

p. R. Studený-ano, dříve jsme o ní uvažovali, ale pořízení kompostárny by bylo finančně 

náročné. 

 

 

ZM revokuje usnesení č. 94/2021 

 

 

a)  Rozpočtová opatření 

 

Účetní městyse předkládá rozpočtové opatření č. 10/2021. Starosta městyse seznámil 

přítomné se zněním rozpočtového opatření, které bude přílohou č. 2 zápisu ze zasedání. 

 

  ZM bere na vědomí Rozpočtové opatření č. 10/2021. 

 

  

b) Prodej a pronájem pozemků 

 

c1) Žádost o koupi pozemku pí. XXX 

 

 Paní XXX žádá o odkoupení části p. p. č. 609/2 a části nebo celé p. p. č. 683 v k. ú. 

Petrovičky u Mladkova. Uvedené pozemky využívají v dobré víře dlouhodobě a odkup 

pozemku by zlepšil přístup k její nemovitosti. Byla provedena pochůzka zastupiteli. Z důvodu 

přístupu na p. p. č. 108/1 je potřeba zachovat část p. p. č. 683 v majetku městyse Mladkov a p. 

p. č. 609/2 nelze dělit, protože by nebyl přístup na část této parcely. 
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p. R. Studený-předám informaci žadateli s možností prodeje a prodejní cenou. 

 

 

 

 ZM odkládá žádost o prodej části p. p. č. 609/2 a části p. p. č. 683 v k. ú. Petrovičky 

u Mladkova.  

 

          

c2) Žádost o pronájem nebo koupi pozemku pí. XXX 

 

 Paní XXX žádá o pronájem a případné odkoupení p. p. č. 19/3 v k. ú. Vlčkovice u 

Mladkova. Výměra pozemku je 701 m2. Uvedená parcela sousedí s pozemky žadatelky. 

 

 

 ZM schvaluje zveřejnění záměru pronájmu části p. p. č. 19/3 v k. ú. Vlčkovice u 

Mladkova.  

 

         

c3) Žádost o koupi pozemku manželé XXX 

 

 Manželé XXX žádají o odkoupení p. p. č. 107/3 a p. p. č. 107/4 v k. ú. Petrovičky u 

Mladkova. Výměra p. p. č. 107/3 je 18 m2 a p. p. č. 107/4 je 28 m2. Tyto parcely sousedí 

s parcelou žadatelů. Záměr prodeje byl vyvěšen na úřední desce. Byla provedena pochůzka 

zastupiteli. 

 

 

 ZM schvaluje prodej p. p. č. 107/3 a p. p. č. 107/4 v k. ú. Petrovičky u Mladkova za 

cenu 100,- Kč/m2 a náklady spojené s převodem. 

 

 

 

      c4) Žádost o povolení ke sjezdu 

 

 Firma Realitní investice s. r.o. Hradec Králové žádá o povolení ke sjezdu na komunikaci 

od č. p. 78 přes p. p. č. 854/1 v k. ú. Mladkov ve vlastnictví městyse Mladkov. 

 

pí. L. Hejtmánková-jaké bude využití objektu? 

p. R. Studený-záměrem firmy je vybudovat bytový dům s devíti byty, byty budou spíše luxusní a 

budou nabídnuty k prodeji. Vedle objektu chtějí vybudovat parkoviště, Výjezd z parkoviště by 

chtěli vést na místní komunikaci přes pozemek ve vlastnictví městyse, protože policie ČR 

nepovolí přímý sjezd na silnici. Dále navrhují osazení herních prvků pod bytovkami. 

p. XXX-se informoval na stavebním úřadě, kde mu byla podána informace, že o ničem nevědí. 

Dále vyjádřil nesouhlas s vytvořením ubytování vzhledem k tomu, že obyvatelé bytovek mají 

ložnice směrem k objektu. Doporučuje neumožnit sjezd na komunikaci. Pokud si koupili rodinný 

dům, mají z toho udělat opět rodinný dům. Informuje, že pro obyvatele bytovek by to bylo lepší. 

p. R. Studený-ze stavebního úřadu byli v objektu již přítomni. 

p. XXX-dle jeho názoru firma postupuje partyzánským způsobem, což je zarážející. 
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pí. XXX-informuje, že tato firma někde něco koupí, opraví a prodá především rodinné domy a 

teď tady chtějí dělat ubytovnu. 

p. R. Studený-stavební řízení ještě neproběhlo. Zatím jsme se k tomu ještě nemohli vyjádřit. 

p. XXX-dle jeho názoru, zastupitelé měli jít situaci obhlédnout, protože je zničená louka a 

odkopaný základ na černo. Firma nemá stavební povolení. Táže se, kde je skrývka. 

p. R. Studený-dle vyjádření jednatele mají vše povoleno. Tak jste to mohl prásknout na stavební 

úřad. 

p. XXX-informoval se na stavebním úřadě a táže se, jestli tohle je práskání. 

p. R. Studený-ne není.  

p. XXX-doporučuje zavolat na stavební úřad.  

p. R. Studený-Zatím žádné připomínky k této situaci nebyly. 

p. XXX-lidé nebyli pořádně informováni. A žádá, aby nebyl tento projekt podpořen a aby se 

k tomu vyjádřili obyvatelé bytovek. 

p. Z. Severýn-zástupci firmy by nám k tomu měli říct více informací. 

pí. M. Beňová-je předčasné se ke sjezdu vyjadřovat, pokud jsme neviděli projekt. 

pí. XXX-doporučuje zbourat stodolu a udělat parkoviště tam. 

p. R. Studený-zjistíme informace od stavebního úřadu a pozemkového fondu. A mohli bychom 

zajistit diskusi s majiteli. 

 

 

 ZM odkládá žádost o povolení ke sjezdu na komunikaci od č. p. 78. 

 

 

 

c5) Žádost o koupi pozemku pan Filip 

 

 Pan Jiří Filip žádá o prodej p. p. č. 5490 v k. ú. Mladkov o výměře 529 m2. Tato žádost 

již byla řešena na zasedání dne 24. 4. 2019 pod původním parcelním číslem 204/1.  

 

Pan Jiří Filip se zdržuje hlasování z důvodu střetu zájmu. 

 

 ZM schvaluje zveřejnění záměru prodeje p. p. č. 5490 v k. ú. Mladkov. 

  

 

          Hlasování:6-0-1 

 

 

 

4. Došlé spisy a žádosti  

 
a) Úvodní analýza dotačních příležitostí 2021+ 

 

SM seznámil zastupitele s analýzou dotačních příležitostí pro městys Mladkov, kterou 

zpracovala firma Euro grant investment. Jsou zde uvedeny dotační tituly k rekonstrukci 

místních komunikací, chodníků, veřejných budov, výstavba sportovišť, revitalizace veřejného 

prostranství, atd. 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 

 A  Z X A A  X A A A 
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pí. M. Beňová-doporučuje zaměřit pozornost především na vybudování silnice Mladkov-

Jablonné nad Orlicí. 

p. R. Studený-bohužel je to silnice kraje, obec nemůže silnici opravit. 

pí. M. Beňová-dále doporučuje opravu chodníků a nečekat na opravu silnice krajem. 

pí. XXX-táže se, zda máme projekt na chodník od kostela k nám, situace je tam zoufalá. 

p. R. Studený-tento projekt nemáme.  

 

 

ZM bere na vědomí Úvodní analýzu dotačních příležitostí 2021+. 

 

b) Informace České spořitelny 

 SM informoval zastupitele, že starostové ORP Králíky podepsali petici proti zrušení 

pokladny České spořitelny v Králíkách. Petice se poslala ombudsmanovi k projednání. Bylo 

oznámeno, že pokladna se málo využívá a že jsou jiné cesty k výběru hotovosti. K 1. 10. 2021 

byla pokladna zrušena. 

 

ZM bere na vědomí informaci o uzavření pokladny České spořitelny. 

 

5. Diskuse a usnesení 

 
pí. XXX-po pozemkových úpravách k nám z nějakého důvodu zajíždějí auta směřující ke skále. 

Táže se, zda by bylo možné umístit zde značku-slepá ulice. 

p. R. Studený-značku zde můžeme umístit po schválení příslušných orgánů. 

p. M. Beňová-táže se, zda se řeší průjezd ulic k truhlárně a od hasičárny. 

p. R. Studený-je to v řešení. 

p. XXX-poukazuje na to, že po pozemkových úpravách už nejsou obecní cesty k zahrádkám u 

bytovek. A nelze už k zahradám dojet autem. 

p. R. Studený-škoda, že jste na to neupozornil před ukončením pozemkových úprav.  

p. XXX-táže se, zda podle nové vyhlášky o dani z nemovitosti bude ten, kdo platil tisíc korun 

platit tisíce tři? 

p. R. Studený-ano, přesnou částku vypočítá finanční úřad. 

p. XXX-táže se, zda se mohou stará okna likvidovat spálením? 

p. R. Studený-bez barvy ano, jinak se musí odvézt na skládku. 

p. XXX-žádá o odvoz starých oken z hasičského cvičiště. 

 

Po vyčerpání bodů jednání byl přednesen souhrn usnesení paní Lucii Pohankovou a usnesení 

zastupitelstva městyse tvoří přílohu č. 1 tohoto zápisu.  
 

 

 

Zasedání bylo zahájeno v 18:03 hod. 

Zasedání bylo ukončeno v 19:47 hod. 
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Ověřovatelé zápisu:                Starosta městyse: 

 

Martina Beňová     Ing. Roman Studený      

 

 

Zbyněk Severýn 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Lada Hejtmánková 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Příloha č. 1 – Usnesení zastupitelstva městyse 

Příloha č. 2 – Rozpočtová opatření 
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Příloha č. 1 ze zasedání zastupitelstva městyse Mladkov ze dne 5. 10. 2021 

 
 
USNESENÍ 

Zastupitelstvo městyse:  

a) schvaluje usnesením číslo: 

114/2021- program jednání zastupitelstva městyse Mladkov. 
 
Usnesení bylo přijato       Hlasování:7-0-0 

 
 
115/2021- návrhovou komisi ve složení: paní Martina Jirčíková a paní Lucie 
Pohanková. 
 
Usnesení bylo přijato       Hlasování:7-0-0 
 
 

116/2021- ověřovatelé zápisu paní Martinu Beňovou a pana Zbyňka Severýna. 
 
Usnesení bylo přijato       Hlasování:7-0-0 
 
 
120/2021- zveřejnění záměru pronájmu části p. p. č. 19/3 v k. ú. Vlčkovice u Mladkova. 
 

Usnesení bylo přijato       Hlasování:7-0-0 
 
 
121/2021- prodej p. p. č. 107/3 a p. p. č. 107/4 v k. ú. Petrovičky u Mladkova za cenu 
100,- Kč/m2 a náklady spojené s převodem. 
 

Usnesení bylo přijato       Hlasování:7-0-0 
 
 
123/2021- zveřejnění záměru prodeje p. p. č. 5490 v k. ú. Mladkov. 

 

Usnesení bylo přijato       Hlasování:6-0-1 
 
 
 
 
 

b) revokuje usnesením č: 
 
 
117/2021- usnesení č. 94/2021  

 
Usnesení bylo přijato       Hlasování:7-0-0 
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c) bere na vědomí usnesením č: 
 

118/2021- Rozpočtové opatření č. 10/2021. 

124/2021- Úvodní analýzu dotačních příležitostí 2021+. 

125/2021- informaci o uzavření pokladny České spořitelny. 

 

 

 

d) odkládá usnesením č: 
 

119/2021- žádost o prodej části p. p. č. 609/2 a části p. p. č. 683 v k. ú. Petrovičky u 
Mladkova.  
 
Usnesení bylo přijato       Hlasování:7-0-0 

 
 
122/2021- žádost o povolení ke sjezdu na komunikaci od č. p. 78. 
 
Usnesení bylo přijato       Hlasování:7-0-0 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

Starosta městyse:       Místostarostka městyse: 

Ing. Roman Studený      Bc. Lada Hejtmánková 

 

 

 

 

Vyvěšeno na úřední desce dne: 

Sejmuto z úřední desky dne: 


